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 以電子郵件收到 word檔申請書>>>申請者通過資格審核 
Receiving application form in word file via e-mail >>> The applicant’s qualification validated. 

電話或網路事前諮詢>>>雙方同意簽署合作備忘錄 
Preliminary consultation via telephone or internet >>> Both parties agree to sign MOU of cooperation. 

簽署備忘錄>>>申請者支付建置輔導費>>>本會派專員輔導建置硬體設施及軟體措施 
Both parties sign the MOU >>> The applicant pays the establishment guidance fee >>> IAT commissioner 

guides the applicant to establish the facilities and operative methods. 

本會派員稽核通過>>>雙方簽署協議書>>>申請者支付認證費>>>本會授予證書 
All the requirements are verified by IAT commissioners >>> Both parties sign the agreement >>> The 

applicant pays the certification fee >>> IAT issues the certificate 

 

不限次數穆斯林病人及家屬與伊斯蘭宗教有關之問題諮詢 
Consultation of Islamic issues related to Muslim patients and their families. 

協助申請者推廣其國內外穆斯林醫療服務 
Assist the applicant in promoting its medical services for Muslims in and out of Taiwan 

定期檢核其穆斯林醫療服務之執行成效。 

Inspect the applicant’s operation of medical services for Muslims 

本會於期滿前二個月以電子郵件寄續約申請書給申請者 
IAT sends renewal application form to the applicant two months 

before the expiry date via e-mail 

申請者填寫並回傳續約申請書>>>文審通過 
The applicant fills the renewal application form and 

sends it back >>> Documents verified 

申請者未於期滿前

完成續約 
The applicant fails to 

renew the certificate 

before the expiry date. 

本會正式函文申請者要求即日移除與本認證相關之所有文字圖像>>> 

本會電子及實體資訊領域更新此訊息>>> 

知會其他相關機關、團體、網站等單位同步更新訊息 
IAT shall send an official letter to the applicant at the request of removing all verbal or graphic signs relating 

to this certification >>> 

 IAT shall update this news in its digital and paper information fields >>> 

IAT shall inform other related organizations, groups, websites, etc. for updating this news. 

經三次複檢仍未通過 
Not Passed after three rechecks 

終止合約並撤銷證書 
Terminate the contract and 

cancel the certificate. 

定期檢核通過 
Regular inspection passed  

定期檢核未通過 
Regular inspection unpassed  

http://www.iat.org.tw/

